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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL- 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige  2023-10-30  1 () 

Plats och tid Sessionssalen, Kommunhuset, Hallstahammar klockan 18.30 – 21.25 
Vissa personuppgifter kan vara raderade p g a gällande lag 

  
Beslutande Ordföranden Rolf Hahre (S), samt ledamöter och ersättare enligt bifogad för-

teckning 
   
   
   
   
   
   
   
   
   
 
Övriga deltagande Carina Iwemyr, sekreterare 

 

Utses att justera  
 

Justeringens plats och tid Kommunhuset den 7 november 2023 klockan 08.00 
 

Underskrifter  Paragrafer 130 - 171 
 Sekreterare ………………………………………………………………………  

  Carina Iwemyr 
  

 Ordförande …………………………………………………………………………………………………………………………. 

  Rolf Hahre (S)        

 

 

 

  
 Justerande ……………………………………………………………………………………

……………………………………. 
  ………………………………………………………………………………….. 
 Justerare Catarina Pettersson (S)   Sari Janssen (SD) 
   



 

 ANSLAG/BEVIS 

 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Organ och §§ Kommunfullmäktige § 130 - 171 
   

Sammanträdesdatum 2023-10-30 
  

Anslaget uppsättes 2023-11-07 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Anslaget nedtages 2023-11-28 
   
Förvaringsplats för protokollet Nämndkansliet 
  

Underskrift ………………………………………………………. 

Carina Iwemyr 
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KF § 130 

 

Upprop, kungörande, protokollets justering m m 

 

Inledningsvis informerar ordföranden att länsstyrelsen utsett Hayfaa Dabbagh 

(S), Roland Svangren (S) och Torsten Ramberg (SD) som nya ledamöter och 

Lisbeth Wallman (S), Lennart Andersson (S) och Elisabeth Moser (SD) som nya 

ersättare. 

 

Kommunfullmäktige beslutar  

 

att fastställa uppropet,  

 

att utse Catarina Pettersson (S) och Sari Janssen (SD) att jämte ordföranden justera 

dagens protokoll, samt 

 

att justeringen skall äga rum den 7 november 2023 klockan 08.00. 
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KF § 131 

 

Lokalförsörjningsplan för Hallstahammars kommun 2023–2031   Dnr 340/23 

 

Ekonomi och upphandling anför i skrivelse den 3 oktober 2023 bland annat att 

lokalförsörjningsplanen bygger på de lokalbehovsplaner som respektive för-

valtning tagit fram men som inte blivit behandlade i nämnden. 

 

Syftet med en samlad lokalförsörjningsplan är att skapa en nulägesbild av kom-

munens lokaler samt verksamheternas framtida behov av lokaler och utifrån det 

ge en inriktning på förändringar som behöver ske för att möta behoven.  

 

Det är ett levande dokument som bygger på förvaltningarnas lokalbehovsplaner 

och beskriver lokalbehoven för respektive förvaltning kommande år. Lokalför-

sörjningsplanen antas i kommunstyrelsen och revideras årligen och den kommer, 

i nästa steg, speglas i kommunens investeringsplan.  
 

Lokalförsörjningsplanen är ett av kommunens verktyg för att styra mot en effek-

tiv lokalanvändning samt ändamålsenliga lokaler som möter verksamheternas 

behov. Den innehåller samtliga kommande projekt för kommunen och sträcker 

sig ca 10 år framåt. 

 

Respektive förvaltnings lokalbehovsplan är ännu ej antagen i nämnd utan pla-

neras ske innan årsskiftet i år. Att anta denna lokalförsörjningsplan oavsett är 

vägen framåt för att hålla tempo och en inriktning för kommunen. 

 

Att ta beslut på lokalförsörjningsplanen innebär en tydlig inriktning med vilka 

projekt som behöver utredas vidare med eventuella förstudier. Varje förstudie 

föranleds av ett åtgärdsval där respektive förvaltningschef har i uppgift att 

stämma av frågeställning och inriktning med sin nämnd för att säkerställa en poli-

tisk referensgrupp. 

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 16 oktober 2023 § 173. 

 

I ett anförande yrkar Jenny Hödefors (S) dels bifall till kommunstyrelsens förslag 

dels att kommunstyrelsen ska få i uppdrag att i samband med budgetprocessen 

årligen revidera lokalförsörjningsplanen efter nämndernas beslutade lokal-

behovsplaner. 

 

Anförande hålls av Ingvor Regnemer (S) i vilket hon yrkar bifall till kommunsty-

relsens förslag. 

 

I ett anförande yrkar Anna Gunstad Bäckman (C) som ett tillägg till kommunsty-

relsens förslag att Strömsholms skolas behov av en matsal ska tas med i lokalför-

sörjningsplanen. 
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Forts KF § 131 

 

Anförande hålls av Catarina Pettersson (S) i vilket hon yrkar bifall till dels kom-

munstyrelsens förslag dels vart och ett av Jenny Hödefors (S) och Anna Gunstad 

Bäckmans (C) tilläggsyrkanden. 

 

I ett anförande yrkar Sari Janssen (SD) bifall till Anna Gunstad Bäckmans (S) 

tilläggsyrkande. 

 

Sedan propositionsordningen godkänts beslutar kommunfullmäktige med bifall 

till dels kommunstyrelsens förslag, dels Jenny Hödefors (S) tilläggsyrkande, dels 

Anna Gunstad Bäckmans (C) tilläggsyrkande. 

 

Kommunfullmäktige beslutar således 

 

att anta lokalförsörjningsplanen för Hallstahammars kommun 2023–2031 enligt 

en till ärendet hörande bilaga, 

 

att behov av en matsal i Strömsholms skola ska tas med i lokalförsörjningsplanen 

under projektplanen för barn- och utbildningsnämnden, 

 

att uppdra till kommunstyrelsen, att i samband med budgetprocessen årligen 

revidera lokalförsörjningsplanen efter nämndernas beslutade lokalbehovsplaner, 

 

att uppdra till kommunstyrelsen att besluta om åtgärder utifrån respektive för-

studie, samt 

 

att ekonomichefen ges rätt att besluta om starttillstånd för förstudier enligt lokal-

försörjningsplanen inom ramen för investeringsposten “Utredningar kommande 

investeringar” för respektive år. 

 

 

 

_________ 
Exp till: Barn- och utbildningsnämnden 

 Bygg- och miljönämnden 

 Kommunstyrelsen 

 Kultur- och fritidsnämnden 

 Social- och arbetsmarknadsnämnden 

 Tekniska nämnde 

 Äldrenämnden 

 Ekonomi och upphandling 

 Ekonomichefen 
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KF § 132 

 

Delårsrapport per augusti 2023 för Hallstahammars kommun inklusive 

nämndernas redogörelse över verksamheterna per augusti 2023 

Dnr 246/23 

 

Ekonomichefen anför i skrivelse den 2 oktober 2023 att enligt kommunallagen 

och lagen om kommunal bokföring och redovisning (LKBR) ska resultat, verk-

samhetens finansiering och den ekonomiska ställningen redovisas vid två till-

fällen varje år, en årsredovisning per helår, och minst en delårsrapport som om-

fattar minst hälften och högst två tredjedelar av räkenskapsåret. Kommunfull-

mäktig beslutade den 15 december 2021 § 171 att gemensam uppföljning av 

verksamhetens innehåll och resultat skall ske per sista mars (Resultatprognos) 

och per sista augusti (Delårsrapport) där delårsrapporten är en komplett delårs-

rapport medan resultatprognosen mer har karaktär av årsprognos.  

 

Delårsrapporten per augusti är en del av den löpande uppföljningen och utgör en 

sammanfattande redogörelse och analys av eventuella avvikelser jämfört med 

Mål och budget 2023, resultat för perioden januari till sista augusti 2023 och en 

prognos för helåret. Hallstahammars kommun uppvisar ett resultat för perioden 

januari till augusti 2023 på +91,9 miljoner kronor. Verksamheternas nettokostna-

der uppgår till -768,6 miljoner kronor och verksamhetens resultat uppgår till 

+59,3 miljoner kronor. Årsprognosen pekar på ett resultat på +62,4 miljoner kro-

nor, det vill säga ett resultat som är 62,2 miljoner kronor högre än det budgete-

rade resultatet. Verksamheternas nettokostnader prognostiseras till -1 205,5 mil-

joner kronor och är 20,6 miljoner kronor bättre än budget. Balanskravsresultatet 

det vill säga resultat exklusive vinster och förluster på värdepapper uppgår till 

32,4 miljoner kronor. Stora skillnaden från föregående år är att finansnettot är 

betydligt bättre än 2022. Verksamheternas resultat beräknas bli 44,5 miljoner 

kronor bättre än budget. Finansnetto uppskattas bli 17,7 miljoner kronor bättre än 

budget. I förhållande till delåret 2022 så har kommunens intäkter ökat från 943 

miljoner kronor till 1 003 miljoner kronor. Skatteintäkterna har ökat från 777 till 

828 miljoner kronor och beror framför allt på gynnsammare slutavräkningar på 

skatten än fjolåret. Soliditeten i kommunen ökar från 55,0 % (39,4 %) till 56,1 % 

(41,0 %), värden inklusive hela ansvarsförbindelsen inom parentes, jämfört med 

årsskiftet. Måluppfyllelsen vid delåret blir lite haltande då det saknas många nya 

mätvärden för året. Det ekonomiska målet visar fortsatt gröna resultat på totalen. 

 

Även om utfallet och prognosen exklusive vinster och förluster är sämre än 2022 

så uppvisar 2023 ett väsentligt bättre resultat än både budget och mot mars 

prognosen i år. Läget har sen mars svängt från att vara ansträngt till att vara gott 

läge med bättre förutsättningar framåt. I resultatprognosen så var uppskattningen 

att drygt 40 miljoner kronor av resultatutjämningsreserven (RUR) skulle behöva 

användas men med denna nya prognos är bedömningen att RUR inte kommer 

behöva användas för år 2023. 
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Forts KF § 132 

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 16 oktober 2023 § 175. 

 

I var sitt anförande yrkar Catarina Pettersson (S) och Hans Strandlund (M) bifall 

till kommunstyrelsens förslag. 

 

Anförande hålls av Ingvor Regnemer (S). 

 

Kommunfullmäktig beslutar 

 

att fastställa delårsrapporten samt årsprognosen,  

 

att styrelsen och nämndernas redovisning följs upp i bokslut för 2023, samt 

 

att notera styrelsens och nämndernas rapporter som en anmälan. 

 

 

 

_________ 
Exp till: Ekonomi- och finansenheten 

 Samtliga nämnder 
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KF § 133 

 

Uppräkning av internhyra samt pris på städ för 2024    Dnr 334/23 
 

Ekonomi och upphandling anför i skrivelse den 5 september 2023 bland annat att 

Hallstahammars kommun har interna hyresavtal mellan tekniska nämnden och 

övriga nämnder för de verksamhetslokaler och anläggningar som nyttjas. Hyran 

för fastigheterna kommande år räknas upp med konsumentprisindex (KPI) i 

oktober månad.  

 

Avseende städ görs dels en omvärldsspaning avseende timpriser i branschen, dels 

en behovsanalys av vilka intäkter som behövs kommande år för att täcka kostna-

derna och efter det höjs priset på städ. Detta görs av städenheten och det är också 

de som sätter nivån på uppräkningen kommande år. Till 2023 räknades priset för 

städ inte upp alls då läget var tufft ekonomiskt för nämnderna och för att under-

lätta läget något beslutade städenheten att inte räkna upp sina intäkter alls.  

 

Till 2024 är det ekonomiska läget fortsatt mycket ansträngt för kommunen. 

Kompensation har getts till nämnderna för ökade personalkostnader samt övriga 

kostnader. Lokalkostnad och städkostnad räknas som övrig kostnad och de övriga 

kostnaderna har kompenserats med 2,8%. Kompensation ges inte till tekniska 

nämnden för verksamheterna fastighet och städ. Detta då de finansieras via in-

terna intäkter. Totalt har fastighet cirka 90 miljoner kronor i intern hyresintäkt 

och städ har knappt 20 miljoner kronor i intern intäkt.  

 

Kommunstyrelseförvaltningens bedömning är att en uppräkning på 2,8% bör 

täcka de årliga kostnadsökningarna för fastighetsverksamheten för 2024. Då be-

fintlig modell för uppräkning av internhyra är reglerad i hyresavtal behöver 

kommunfullmäktige fatta beslut om att frångå avtalen.  

 

Städenheten gör en bedömning att intäkterna skulle behöva höjas med 5% till 

2024 för att få ihop ekonomin i den verksamheten. En höjning med 2,8% skulle 

medföra cirka 0,4 miljoner kronor mindre än det lyfta behovet. Det motsvarar ett 

effektiviseringskrav på 2% vilket är i nivå med övriga nämnder för 2024.  

 

Förvaltningen vill trycka på att detta enbart gäller de interna hyresavtalen. Samt-

liga externa hyresavtal ska höjas i enlighet med avtal.  

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 16 oktober 2023 § 179. 

 

Kommunfullmäktige föreslås besluta 

 

att samtliga interna hyror från tekniska nämnden räknas upp med 2,8% för 2024 

varvid kompensation för kostnadsökningen finns i respektive nämnds tilldelade 

ram, samt 
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Forts KF § 133 

 

att priset för internt städ räknas upp med 2,8% för 2024 varvid kompensation för 

kostnadsökningen finns i respektive nämnds tilldelade ram. 

 

 

 

_______ 
Exp till: Tekniska nämnden 

 Ekonomi och upphandling 

 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 134 

 

Vitesbelopp för utebliven skolplikt     Dnr 343/23 

 

Barn- och utbildningsnämnden föreslår den 26 september 2023 § 58 att full-

mäktige ska fastställa vitesbelopp för utebliven skolplikt.  

 

Barn- och utbildningsförvaltningen anför i skrivelse den 22 september 2023 

bland annat att skolpliktens syfte är att säkerställa barns rätt till utbildning. Alla 

barn som är folkbokförda i Sverige har rätt till utbildning och omfattas av skol-

plikten. Barnkonventions artikel 28 anger barns rätt till utbildning Endast i 

undantagsfall kan ett barn få fullgöra sin skolplikt på annat sätt än vad som anges 

i skollagen. Undantag ska enligt skollagen och förarbetena till lagen användas 

mycket restriktivt och bara utifrån synnerliga skäl. Då barns rätt att gå i skolan är 

reglerat i både barnkonventionen och skollagen (2010:800) bör Hallstahammars 

kommun ha riktlinjer för hur påtryckningsmedel i form av föreläggande och 

vitesföreläggande ska hanteras för att säkerställa barnens rätt till utbildning till-

godoses då skolan uttömt sina möjligheter att få elever att fullfölja sin skolplikt. 

 

Barn- och utbildningsförvaltningen har tagit fram förslag på riktlinjer för före-

läggande och vitesförläggande gällande skolplikt som barn- och utbildnings-

nämnden fattat beslut om. 

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 16 oktober 2023 § 184. 

 

I ett anförande yrkar Anders Johannesson (C) avslag på kommunstyrelsens för-

slag. 

 

Anförande hålls av Anna Gunstad Bäckman (C) i vilket hon yrkar bifall till 

Anders Johannesson (C) yrkande.  

 

Anföranden hålls av Kjell Ivemyr (S), Sigurd Synnergård (L), Jenny Hödefors 

(S) och Sari Janssen (SD). 

 

Sedan propositionsordningen godkänts beslutar kommunfullmäktige med bifall 

till kommunstyrelsens förslag och avslag på Anders Johannessons (C) avslags-

yrkande. 

 

Kommunfullmäktige beslutar  

 

att, för elev som inte fullgör sin skolplikt, fastställa vitesbeloppet till 25% av 

respektive vårdnadshavares årsinkomst delat med antal skoldagar per år, i enlig-

het med barn- och utbildningsnämndens riktlinjer, samt  

 

¨ 
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Forts KF § 134 

 

att i det fall ett tidigare utdömt vite inte resulterat i att eleven fullgör sin skolplikt 

kan beloppet höjas med 5% per månad.  

 

 

 

_______ 
Exp till: Reglementspärmen 

 Barn- och utbildningsnämnden 

 

 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 135 

 

Taxa för prövning och tillsyn inom miljöbalkens område fr o m den 1 

januari 2024    Dnr 344/23 

 

Nu gällande taxa antogs av kommunfullmäktige den 29 november 2021 § 162. 

Bygg- och miljönämnden har därefter fattat beslut om indexreglering av tim-

taxan.  

 

Förslag till taxa har tagits fram enligt Sveriges Kommuner och Regioners senaste 

förslag till prisindex för kommunal verksamhet, PKV, daterad 2023-04-27. Detta 

innebär en höjning av timtaxan med 3,9 % till 1 091 kronor.  

 

Bygg- och miljönämnden har den 23 augusti 2023 § 55 beslutat föreslå full-

mäktige att fastställa taxa för prövning och tillsyn inom miljöbalken. Vidare 

beslutades att bygg- och miljönämnden ska få i uppdrag att ta fram en förenklad 

information till näringsidkare utifrån taxan. 

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 16 oktober 2023 § 187. 

 

I ett anförande yrkar Anders Johannesson (C) att taxan ska vara oförändrad tills 

motionen ”Kommunala tillsynstaxor och näringslivsklimatklimat” (dnr 402/22) 

har utretts. 

 

Anförande hålls av Sari Janssen (SD) i vilket hon yrkar att det ska införas max-

taxa för avgifterna i taxan. 

 

Anförande hålls av Sigurd Synnergård (L) i vilket han yrkar bifall till kommun-

styrelsens förslag och avslag på Sari Janssens (SD) yrkande. 

 

I ett anförande yrkar Anna Gunstad Bäckman (C) bifall till dels Anders Johannes-

sons (C) och Sari Janssens (SD) yrkanden. 

 

Sedan propositionsordningen godkänts beslutar kommunfullmäktige med bifall 

till kommunstyrelsens förslag och avslag på vart och ett att Anders Johannessons 

(C) och Sari Janssens (SD) yrkanden. 
 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att med upphävande av sitt beslut den 29 november 2021 § 162 fastställa taxa för 

prövning och tillsyn inom miljöbalkens område fr o m den 1 januari 2024 enligt 

en till ärendet hörande bilaga, samt 

 

att uppdra till bygg- och miljönämnden att ta fram en förenklad information till 

näringsidkare utifrån taxan. 
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Forts KF § 135 

 

Mot beslutet reserverar sig Anna Gunstad Bäckman (C), Anders Johannesson 

(C), Torsten Ramberg (SD), Erik Mark (SD), Andreas Ångman (SD), Carolyn 

Karlsson (SD), Peter Vinkler (SD) och Sari Janssen (SD). 

 

 

 

__________ 
Exp till: Reglementspärmen 

 Bygg- och miljönämnden 
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KF § 136 

 

Taxa för prövning och tillsyn av tobak och liknande produkter fr o m den 1 

januari 2024    Dnr 345/23 

 

Nu gällande taxa beslutades av kommunfullmäktige den 27 mars 2023 § 25.  

 

Förslag till taxa har tagits fram enligt Sveriges Kommuner och Regioners senaste 

förslag till prisindex för kommunal verksamhet, PKV, daterad  

2023-04-27. Detta innebär en höjning av taxan med 3,9 %. 

 

Bygg- och miljönämnden föreslår den 23 augusti 2023 § 56 att fullmäktige ska 

fastställa taxa för prövning och tillsyn av tobak och liknande produkter. 

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 16 oktober 2023 § 188.    

 

I ett anförande yrkar Anders Johannesson (C) att taxan ska vara oförändrad tills 

motionen ”Kommunala tillsynstaxor och näringslivsklimatklimat” (dnr 402/22) 

har utretts. 

 

Anförande hålls av Sigurd Synnergård (L) i vilket han yrkar bifall till kommun-

styrelsens förslag. 

 

Sedan propositionsordningen godkänts beslutar kommunfullmäktige med bifall 

till kommunstyrelsens förslag och avslag på Anders Johannessons (C) yrkande. 
 

Kommunfullmäktige beslutar således   

 

att med upphävande av sitt beslut den 27 mars 2023 § 25 fastställa taxa för pröv-

ning och tillsyn av tobak och liknande produkter fr o m den 1 januari 2024 enligt 

en till ärendet hörande bilaga. 

 

 

Mot beslutet reserverar sig Anna Gunstad Bäckman (C) och Anders Johannesson 

(C). 

 

 

 

__________ 
Exp till: Reglementspärmen 

 Bygg- och miljönämnden 
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KF § 137 

 

Taxa enligt alkohollagen fr o m den 1 januari 2024     Dnr 346/23 

 

Förslag till ny taxa enligt alkohollagen för 2024 har tagits fram där höjningen 

baseras på prisbasbeloppet för 2024 som blir 57 300 kronor. 

 

Bygg- och miljönämnden föreslår den 23 augusti 2023 § 57 att taxan ska antas. 

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 16 oktober 2023 § 189. 

 

I ett anförande yrkar Anders Johannesson (C) att taxan ska vara oförändrad tills 

motionen ”Kommunala tillsynstaxor och näringslivsklimatklimat” (dnr 402/22) 

har utretts. 

 

Anförande hålls av Sari Janssen (SD) i vilket hon yrkar avslag på kommunstyrel-

sens förslag. 

 

Anförande hålls av Sigurd Synnergård (L) i vilket han yrkar bifall till kommun-

styrelsens förslag. 

 

Sedan propositionsordningen godkänts beslutar kommunfullmäktige med bifall 

till kommunstyrelsens förslag och avslag på vart och ett att Anders Johannesson 

(C) och Sari Janssens (SD) yrkanden. 
 

Kommunfullmäktige beslutar  

 

att fastställa taxa enligt alkohollagen fr o m den 1 januari 2024 enligt en till 

ärendet hörande bilaga. 

 

 

Mot beslutet reserverar sig Anna Gunstad Bäckman (C), Anders Johannesson 

(C), Torsten Ramberg (SD), Erik Mark (SD), Andreas Ångman (SD), Carolyn 

Karlsson (SD), Peter Vinkler (SD) och Sari Janssen (SD). 

 

 

 

__________ 
Exp till: Reglementspärmen 

 Bygg- och miljönämnden 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 138 

 

Taxa för anmälan och tillsyn av tobaksfria nikotinprodukter fr o m den 1 

januari 2024     Dnr 347/23 

 

Den 1 juni 2022 beslutades av Sveriges riksdag om införande av lag om niko-

tinfria produkter. Den nya lagen trädde i kraft från och med 1 augusti 2022. Den 

som bedriver anmälningspliktig verksamhet enligt lag om tobaksfria nikotinpro-

dukter ska betala en årlig tillsynsavgift till kommunen. 

 

Förslag till ny taxa har upprättats. 

 

Bygg- och miljönämnden föreslår den 23 augusti 2023 § 58 att taxan ska fast-

ställas. 

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 16 oktober 2023 § 190. 

 

I ett anförande yrkar Anders Johannesson (C) att taxan ska vara oförändrad tills 

motionen ”Kommunala tillsynstaxor och näringslivsklimatklimat” (dnr 402/22) 

har utretts. 

 

Anförande hålls av Sigurd Synnergård (L) i vilket han yrkar bifall till kommun-

styrelsens förslag. 

 

Sedan propositionsordningen godkänts beslutar kommunfullmäktige med bifall 

till kommunstyrelsens förslag och avslag på Anders Johannessons (C) yrkande. 
 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att fastställa taxa för prövning och tillsyn av tobaksfria nikotinprodukter fr o m 

den 1 januari 2024 enligt en till ärendet hörande bilaga. 

 

 

Mot beslutet reserverar sig Anna Gunstad Bäckman (C) och Anders Johannesson 

(C). 

 

__________ 
Exp till: Reglementspärmen 

 Bygg- och miljönämnden 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 139 

 

Taxa för bygglovverksamheten fr o m den 1 januari 2024   Dnr 348/23 

 

Nu gällande taxa för bygglovverksamheten beslutades av kommunfullmäktige 

den 19 december 2011 § 229 och har därefter årligen höjts utifrån prisbas-

beloppet av bygg- och miljönämnden.  

 

Förslag till taxa för 2024 har tagits fram där höjningen baseras på prisbasbeloppet 

för 2024 som blir 57 300 kronor. 

 

Bygg- och miljönämnden föreslår den 23 augusti 2023 § 59 att fullmäktige ska 

anta taxa för bygglovverksamheten.  

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 16 oktober 2023 § 191.  

 

I ett anförande yrkar Anders Johannesson (C) att taxan ska vara oförändrad tills 

motionen ”Kommunala tillsynstaxor och näringslivsklimatklimat” (dnr 402/22) 

har utretts. 

 

Anförande hålls av Sigurd Synnergård (L) i vilket han yrkar bifall till kommun-

styrelsens förslag. 

 

Sedan propositionsordningen godkänts beslutar kommunfullmäktige med bifall 

till kommunstyrelsens förslag och avslag på Anders Johannessons (C) yrkande. 
 

Kommunfullmäktige beslutar  

 

att med upphävande av sitt beslut den 19 december 2011 § 229 anta ny taxa för 

bygglovverksamheten, enligt en till ärendet hörande bilaga, samt  

 

att bestämma N-faktorn i taxan till 0,8. 

 

Mot beslutet reserverar sig Anna Gunstad Bäckman (C) och Anders Johannesson 

(C). 

 

__________ 
Exp till: Reglementspärmen 

 Bygg- och miljönämnden 
 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 140 

 

Taxa för offentlig kontroll inom livsmedel- och foderlagstiftningen fr o m 1 

januari 2024     Dnr 349/23 

 

Nu gällande taxa beslutades av kommunfullmäktige den 15 december 2022 § 

175. Förslag till taxa har tagits fram enligt Sveriges Kommuner och Regioners 

senaste förslag till prisindex för kommunal verksamhet, PKV, daterad 2023-04-

27. Detta innebär en höjning av taxan med 3,9 %. 

 

Bygg- och miljönämnden föreslår den 23 augusti 2023 § 60 att taxan ska antas. 

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 16 oktober 2023 § 192. 

 

I ett anförande yrkar Anders Johannesson (C) att taxan ska vara oförändrad tills 

motionen ”Kommunala tillsynstaxor och näringslivsklimatklimat” (dnr 402/22) 

har utretts. 

 

Anförande hålls av Sigurd Synnergård (L) i vilket han yrkar bifall till kommun-

styrelsens förslag. 

 

Sedan propositionsordningen godkänts beslutar kommunfullmäktige med bifall 

till kommunstyrelsens förslag och avslag på Anders Johannessons (C) yrkande. 
 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att med upphävande av sitt beslut den 15 december 2022 § 175 fastställa taxa för 

Hallstahammar kommuns offentliga kontroll inom livsmedel- och foderlag-

stiftningen från och med den 1 januari 2024 enligt en till ärendet hörande bilaga. 

 

Mot beslutet reserverar sig Anna Gunstad Bäckman (C) och Anders Johannesson 

(C). 

 

 

 

_________ 
Exp till: Reglementspärmen 

 Bygg- och miljönämnden 
 

 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 141 

 

Taxa för Skantzö bad och camping fr o m 1 januari 2024    Dnr 350/23 

 

Kommunfullmäktige fastställde den 30 maj 2022 § 78 nu gällande avgiftstaxa för 

Skantzö bad och camping.  

 

Kultur- och fritidsförvaltningen har upprättat förslag till ny taxa. Av förslaget 

framgår att i princip samtliga avgifter höjs. Dagentréer för barn/ungdomar upp till 

19 år och badentré om 10 besök för barn/ungdom 7-19 år föreslås ligga kvar på 

samma nivå som 2023. 

 

Kultur- och fritidsnämnden föreslår den 27 september 2023 § 70 att fullmäktige 

ska fastställa ny taxa för Skantzö bad och camping. 

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 16 oktober 2023 § 193.  

 

I var sitt anförande yrkar Reijo Tarkka (V) och Eleonor Zeidlitz (MP) bifall till 

kommunstyrelsens förslag.  

 

Anföranden hålls av Sari Janssen (SD) och Mikael Ovesson (KD) i vilka de yrkar 

avslag på att badpriserna höjs. 

 

Sedan propositionsordningen godkänts beslutar kommunfullmäktige med bifall 

till kommunstyrelsen förslag och avslag på Sari Janssens (SD) och Mikael 

Ovessons (KD) yrkanden. 

 

Kommunfullmäktige beslutar  

 

att med upphävande av sitt beslut den 30 maj 2022 § 78 fastställa ny taxa för 

Skantzö bad och camping att gälla fr o m den 1 januari 2024 i enlighet med en till 

ärendet hörande bilaga, samt 

 

att bemyndiga kultur- och fritidsnämnden att besluta om mindre justeringar av 

avgiften. 

 

Mot beslutet reserverar sig Torsten Ramberg (SD), Erik Mark (SD), Andreas 

Ångman (SD), Carolyn Karlsson (SD), Peter Vinkler (SD) och Sari Janssen (SD), 

Eva Björklind (-), Therese Eriksson (-), Mikael Ovesson (KD) och Carina Byhlin 

(KD). 

 

 

_________ 
Exp till: Reglementspärmen 

 Kultur- och fritidsnämnden 
 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 142 

 

Taxa för Vallmobadet fr o m 1 januari 2024   Dnr 351/23 

 

Kommunfullmäktige fastställde den 30 maj 2022 § 179 nu gällande taxa för 

Vallmobadet.  

 

Kultur- och fritidsförvaltningen har upprättat förslag till ny taxa. Av förslaget 

framgår att i princip samtliga avgifter höjs. Avgifter för barn och ungdomar och 

hyra för badet föreslås ligga kvar på samma nivå som 2023. 

 

Kultur- och fritidsnämnden föreslår den 23 augusti 2023 § 60 att fullmäktige ska 

fastställa taxa för Vallmobadet. 

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 16 oktober 2023 § 194. 

 

I ett anförande yrkar Reijo Tarkka (V) bifall till kommunstyrelsens förslag.  

 

Anföranden hålls av Sari Janssens (SD) och Mikael Ovessons (KD) i vilka de 

yrkar avslag på att badpriserna höjs. 

 

Sedan propositionsordningen godkänts beslutar kommunfullmäktige med bifall 

till kommunstyrelsen förslag och avslag på Sari Janssen (SD) och Mikael 

Ovesson (KD) yrkanden. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att med upphävandes av sitt beslut den 30 maj 2022 § 157 fastställa ny taxa för 

Vallmobadet fr o m den 1 januari 2024 i enlighet med en till ärendet hörande 

bilaga, samt 

 

att bemyndiga kultur- och fritidsnämnden att besluta om mindre justeringar av 

avgiften. 

 

Mot beslutet reserverar sig Torsten Ramberg (SD), Erik Mark (SD), Andreas 

Ångman (SD), Carolyn Karlsson (SD), Peter Vinkler (SD) och Sari Janssen (SD), 

Mikael Ovesson (KD) och Carina Byhlin (KD). 

 

 

 

_________ 
Exp till: Reglementspärmen 

 Kultur- och fritidsnämnden 
 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 143 

 

Taxa för kultur- och fritidsnämndens fritidsverksamhet fr o m 1 januari 

2024    Dnr 353/23 

 

Kommunfullmäktige fastställde den 28 november 2022 § 153 taxa för kultur-

huset samt övriga verksamheter inom kultur– och fritidsnämnden fr o m den 1 

januari 2023. 

 

Förslag till ny taxa har tagits fram där det bland annat föreslås att ämnesunder-

visning höjs och flerämnesrabatten tas bort. Vidare föreslås att avgift tas ut för 

filmundervisning och dansundervisning vilka idag är avgiftsbefriade ämnen. När 

det gäller avgifter för Skantzenscenen har ett förtydligande lagts till för att ut-

över för hyra av scenen tillkommer kostnaden för upp- och nermontering av 

scenen, vilken fastställs vid avtalsskrivning. 

 

Kultur- och fritidsnämnden har den 29 september 2023 § 71 beslutat att föreslå 

fullmäktige fastställa taxa för kulturhuset samt övriga verksamheter inom kultur– 

och fritidsnämnden.  

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 16 oktober 2023 § 196. 

 

I ett anförande yrkar Reijo Tarkka (V) bifall till kommunstyrelsens förslag.  

 

Kommunfullmäktige beslutar  

 

att med upphävande av sitt beslut den 28 november 2022 § 153 fastställa taxa för 

kulturhuset samt övriga verksamheter inom kultur – och fritidsnämnden  

fr o m den 1 januari 2024 i enlighet med en till ärendet hörande bilaga, samt 

 

att bemyndiga kultur- och fritidsnämnden att besluta om mindre justeringar av 

avgiften. 

 

 

 

_________ 
Exp till: Reglementspärmen 

 Kultur- och fritidsnämnden 
 

 

 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 144 

 

Taxa för äldrenämnden från och med 1 januari 2024    Dnr 310/23 

 

Nu gällande taxa inom vård- och omsorg i Hallstahammars kommun fastställdes 

av kommunfullmäktige den 27 mars 2023 § 27.  

 

Äldreförvaltningen har upprättat ett förslag på avgifter för vård- och omsorg från 

och med 1 januari 2024. Årligen justeras aktuella avgifter och taxor i vården och 

omsorgen. Vissa avgiftsnivåer som till exempel maxtaxan styrs av socialtjänst-

lagen (2001:453). I dessa fall har kommunen inget rådrum gällande avgiftsnivåer 

eller taxor.  

 

De avgiftsförändringar som föreslås i förslaget till den nya taxan är i huvudsak 

ändrade avgiftsnivåer genom en årlig uppräkning för år 2024 av gällande av-

giftsnivåer med i genomsnitt 4,0 % för avgifter som ingår i maxtaxan. Denna 

relativt höga ökningen av avgifterna härrör till den prisutveckling som skett i 

Sverige och världen under senaste åren. 

 

Med maxtaxan så säkerställs att den enskilde inte betalar mer för vården och om-

sorgen än det belopp som fastställs årligen genom prisbasbeloppet. Detta upplägg 

är därmed också ett ”hinder” för kommunerna att sätta för höga avgifter inom 

äldreomsorgen. Avgiften som den enskilde betalar är därmed sagt individuellt 

beräknad. Betalningsförmågan hos den enskilde skiljer sig stort mellan Sveriges 

kommuner. 

 

Äldrenämnden föreslår den 24 augusti 2023 § 51 att fullmäktige ska fastställa 

taxa för äldrenämnden från och med 1 januari 2024. 

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 16 oktober 2023 § 198. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att med upphävande av sitt beslut den 27 mars 2023 § 26 fastställa taxa för äldre-

nämnden från och med den 1 januari 2024 enligt en till ärendet hörande bilaga. 

 

 

 

_________ 
Exp till: Reglementspärmen 

 Äldrenämnden 
 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 145 

 

Taxa för social- och arbetsmarknadsnämnden från och med 1 januari 2024   

Dnr 312/23 

 

Nu gällande avgifter inom vården och omsorgen i Hallstahammars kommun fast-

ställdes av kommunfullmäktige den 1 april 2023 § 26.  

 

Social- och arbetsmarkandsförvaltningen har upprättat ett förslag på taxa för vår-

den och omsorgen f r o m 1 januari 2024. Årligen justeras aktuella avgifter och 

taxor i vården och omsorgen. Vissa avgiftsnivåer som till exempel maxtaxan 

styrs av socialtjänstlagen (2001:453). I dessa fall har kommunen inget rådrum 

gällande avgiftsnivåer eller taxor. Utöver till exempel maxtaxan finns en rad av-

gifter som behöver årlig justering och uppräkning.  

 

Social- och arbetsmarknadsförvaltningen har genomfört en översyn av samtliga 

taxor och avgifter som finns inom förvaltningen. Detta för att säkerställa att nu-

varande avgiftsuttag sker i enlighet med gällande lagar och föreskrifter men även 

för att se över om gällande avgiftsnivåer behöver justeras och om fler avgifter 

eventuellt bör tas ut. För att förenkla administrationen kring taxor och avgifter 

har även indexeringar setts över.  

 

Social- och arbetsmarknadsnämnden beslutade den 22 augusti 2023 § 63 att full-

mäktige ska fastställa taxa för social- och arbetsmarknadsnämnden från och med 

1 januari 2024. 

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 16 oktober 2023 § 199.  

 

Kommunfullmäktige beslutar  

 

att med upphävande av sitt beslut den 27 mars 2023 § 27 fastställa taxa för 

social- och arbetsmarknadsnämnden från och med 1 januari 2024 enligt en till 

ärendet hörande bilaga. 

 

 

 

_________ 
Exp till: Reglementspärmen 

 Social- och arbetsmarknadsnämnden 

 

 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 146 

 

Taxa för kart- och mätverksamheten fr o m 1 januari 2024   Dnr 355/23 

 

Kommunfullmäktige fastställde den 18 december 2017 § 147 taxa för kart- och 

mätverksamheten som började gälla från och med den 1 januari 2018.  

 

Tekniska nämnden får för varje kalenderår besluta att höja de i denna taxa 

antagna avgifterna samt handläggningskostnaden per timme med den procentsats 

som anges för det innevarande kalenderåret i ”Prisindex för kommunal verksam-

het” (PKV) som Sveriges kommuner och regioner (SKR) tar fram. Indexuppräk-

ningen görs en gång per kalenderår. Avgifterna i taxan tas ut med stöd av plan- 

och bygglagen (2010:900) PBL eller kommunallagen (1991:900). Avgifterna är 

avsedda att täcka kommunens kostnad för den aktuella myndighetsutövningen 

eller tjänsten. Avgifterna är inte momsbelagda, om inget annat anges. Taxan be-

står av dessa bestämmelser med tillhörande tabeller. 

 

Tekniska förvaltningen har i skrivelse daterad den 7 augusti 2023 upprättat för-

slag till ny taxa för kart- och mätverksamheten. Då ingen indexuppräkning har 

skett sedan 2020 föreslår tekniska förvaltningen att man indexuppräknar gällande 

taxa med 2,6% för 2021, 4,6% för 2022, 6,6% för 2023 samt 3,9% för 2024. 

Gällande kart- och mättaxa gör man skillnad på ”Nybyggnadskarta” och 

”Förenklad nybyggnadskarta”. Skillnaden mellan dessa är just anslutnings-

punkterna. Men eftersom man inte får den informationen från kommunen längre 

så finns i dagsläget bara den förenklade varianten att beställa. Förslaget till ny 

taxa för kart- och mätverksamheten är uppdaterad i enlighet med nu gällande 

hantering och möjlighet. 

 

Tekniska nämnden har den 23 augusti 2023 § 74 beslutat föreslå kommunfull-

mäktige att fastställa taxa för kart- och mätverksamheten. 

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 16 oktober 2023 § 200. 

 

I ett anförande yrkar Anders Johannesson (C) att taxan ska vara oförändrad tills 

motionen ”Kommunala tillsynstaxor och näringslivsklimatklimat” (dnr 402/22) 

har utretts. 

 

Sedan propositionsordningen godkänts beslutar kommunfullmäktige med bifall 

till kommunstyrelsens förslag och avslag på Anders Johannessons (C) yrkande. 
 

Kommunfullmäktige beslutar  

 

att upphäva sitt beslut den 18 december 2017 § 147 och fr o m 1 januari 2024 

fastställa taxa för kart- och mätverksamheten i enlighet med en till ärendet 

hörande bilaga. 

 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

Forts KF § 146 

 

Mot beslutet reserverar sig Anna Gunstad Bäckman (C) och Anders Johannesson 

(C). 

 

 

 

_________ 
Exp till: Reglementspärmen 

 Tekniska nämnden 
 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 147 

 

Rapport från tillsynsbesök hos Västra Mälardalens överförmyndarnämnd 

2022   Dnr 221/23 

 

Länsstyrelsen i Stockholms län har genomfört en inspektion av överförmyndar-

verksamheten vid Västra Mälardalens överförmyndarnämnd den 16 november 

2022 och upprättat en rapport över inspektionen.  

 

Av rapporten framgår att länsstyrelsen vid tillsynsbesöket granskat 26 akter och 

efter inspektionen funnit anledning att kritisera Västra Mälardalens överför-

myndarnämnd på följande punkter:  

 

- Bristfällig hantering av ett överklagande 

- Bristfällig motivering av ett beslut 

- Bristfällig hantering vid ändring av ett beslut 

 

Västra Mälardalens överförmyndanämnd anför att nämnden inte har några kvar-

stående åtgärder att vidta med anledning av det som framkommit av rapporten. 

Nämnden kommer att överväga att dokumentera rutinen kring delgivning av 

internkontrollarbetet. 

 

Anförande hålls av Örjan Andersson (S) i vilket han yrkar bifall till kommun-

styrelsens förslag. 

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 16 oktober 2023 § 201. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att notera rapporten som en anmälan. 

 

 

 

_________ 
Exp till: Länsstyrelsen i Stockholms län 
 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 148 

 

Redovisning av ej färdigberedda motionsärenden   Dnr 184/23 

 

Kommunallagen föreskriver att motioner bör beredas så att kommunfullmäktige 

kan fatta beslut med anledning av motionen inom ett år efter att motionen väckts. 

Om beredningen inte kan avslutas inom den tiden skall anmälan om vad som 

framkommit vid beredningen lämnas till kommunfullmäktige. Kommunfullmäk-

tige får vid sådan anmälan avskriva motionen från vidare handläggning. 

 

Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning skall kommunstyrelsen årligen vid 

kommunfullmäktiges ordinarie april- och oktobersammanträde redovisa de 

motioner som inte är färdigberedda. 

 

Nämndkansliet har upprättat förteckning över icke färdigberedda motioner per 

den 5 oktober 2022. 

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 16 oktober 2023 § 203.   

 

I ett anförande yrkar Carina Byhlin (KD) att motion ställd av Tommy Emterby 

(KD) om att bygga upp en utbildningsavdelning för äldrevård i länet ska av-

skrivas. 

 

Sedan propositionsordningen godkänts beslutar kommunfullmäktige med bifall 

till Carina Byhlins (KD) yrkande och kommunstyrelsens förslag i övrigt. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att motion ställd av Tommy Emterby (KD) om att bygga upp en utbildningsav-

delning för äldrevård i länet ska avskrivas för vidare handläggning (dnr 174/21), 

samt. 

 

att lägga redovisningen av ej färdigberedda motionsärenden till handlingarna.  

 

 

 

_________ 
Exp till: Nämndkansliet 
 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 149 

 

Redovisning enligt lag (1993:387) om stöd och service till vissa funktions-

hindrade (LSS) av ej verkställda gynnande beslut enligt 9 § LSS, kvartal 2 

år 2023   Dnr 299/23 

 

Kommunerna och regionen har från den 1 juli 2008 genom en ändring i LSS 

skyldighet att till länsstyrelsen rapportera in gynnande beslut som inte verkställts 

inom tre månader från beslutsdatum. Från samma datum gäller även skyldigheten 

att rapportera in avbrott i verkställigheten om beslutet inte verkställts på nytt 

inom tre månader från dagen för avbrottet. Rapportering ska ske en gång i kvar-

talet till kommunens revisorer och kommunfullmäktige.  

 

Enligt social- och arbetsmarknadsförvaltningen upprättade redovisning finns det 

2 ej verkställda beslut enligt LSS under kvartal 2, 2023. 

 

Social- och arbetsmarknadsnämnden har den 22 augusti 2023 § 61 beslutat att 

överlämna redovisningen av ej verkställda gynnande beslut, kvartal 2 år 2023 till 

bl a kommunstyrelsen.  

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 16 oktober 2023 § 204. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att notera redovisningen som en anmälan. 

 

 

 

_________ 
Exp till: Social- och arbetsmarknadsnämnden  



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 150 

 

Redovisning gällande individ- och familjeomsorg av ej verkställda gynnande 

beslut enligt 4 kap 1 § socialtjänstlag, kvartal 2 år 2023    Dnr 234/23 

 

Kommunerna och regionen har från den 1 juli 2008 genom en ändring i SoL 

skyldighet att till länsstyrelsen rapportera in gynnande beslut som inte verkställts 

inom tre månader från beslutsdatum. Från samma datum gäller även skyldigheten 

att rapportera in avbrott i verkställigheten om beslutet inte verkställts på nytt 

inom tre månader från dagen för avbrottet. Rapportering ska ske en gång i kvar-

talet till kommunens revisorer och kommunfullmäktige.  

 

Enligt social- och arbetsmarknadsförvaltningen upprättade redovisning finns det 

inget (0) ej verkställt beslut enligt SoL under kvartal 2, 2023. 

 

Social- och arbetsmarknadsnämnden har den 22 augusti 2023 § 62 beslutat att 

överlämna redovisningen av ej verkställda gynnande beslut, kvartal 2 år 2023 till 

bl a kommunstyrelsen.  

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 16 oktober 2023 § 205. 

 

Kommunfullmäktige besluta 

 

att notera redovisningen som en anmälan. 

 

 

 

_________ 
Exp till: Social- och arbetsmarknadsnämnden 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 151 

 

Förbundsordning för Räddningstjänsten Mälardalen   Dnr 326/23 

  

Kommunchefen anför i skrivelse den 20 september 2023 att medlemmar i kom-

munalförbundet Räddningstjänsten Mälardalen är sedan 2021 Västerås Stad, 

Hallstahammars kommun, Surahammars kommun, Köpings kommun, Kungsörs 

kommun och Arboga kommun. Den nu gällande förbundsordningen för förbundet 

gäller från och med 1 januari 2021, det var då Köpings, Arboga och Kungsörs 

kommuner blev medlemmar. 

 

Den reviderade förbundsordningen föreslås gälla från och med den 1 januari. 

Förändringarna gäller bland annat kostnadsfördelningen mellan kommunerna. 

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 16 oktober 2023 § 206. 

 

I ett anförande yrkar Catarina Pettersson (S) bifall till kommunstyrelsens förslag. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att, under förutsättning att samtliga medlemmars kommunfullmäktige fattar lika-

lydande beslut, godkänna förbundsordningen för Räddningstjänsten i Mälardalen 

från och med 1 januari 2024. 

 

 

 

_________ 
Exp till: Räddningstjänsten Mälardalen 

 Reglementspärmen 

 Kommunchefen 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

 

 

 

 

KF § 152 

 

Anmälan av interpellation av Anna Gunst Bäckman (C) om hur Ströms-

holmselevernas hälsa och skolresultat säkerställs    Dnr 370/23 

 

Anna Gunstad Bäckman (C) anför i en interpellation: ”I närtid har vi läst bla VLT 

om besparingar som ska ske i Hallstahammars kommun och även i Barn och ut-

bildningsförvaltningen. Ett av förslagen till besparingar är att utreda en flytt av 

mellanstadiet från Strömsholms skola till Tunboskolan. Att det ekonomiska läget 

är svårt är alla medvetna om. Dock har de tidigare majoritetspartierna under förra 

mandatperioden där C var ett av partierna, varit överens om att inte dra ned på 

skolan utan försöka göra satsningar för att stärka barn och unga samt få upp när-

varon och betygsutfallen. Tidigare mätningar så har Hallstahammars kommun 

varit en av de som har fördelat mindre pengar till barn och bildning och den som 

fördelat mer pengar till äldre. Vilket i sig är en avvägd prioritering, men hur 

mycket kan kommunen nu dra ned på våra barn och unga i sitt lärande och grun-

den för att få en välfungerande framtid? Nu hoppas vi att om extra medel finns att 

tillgå framöver så ska dessa komma skolan till del, vilket vi i Centerpartiet väl-

komnar. 

Jag har nåtts med information att föräldrarna och lärarna på Strömsholms skola 

fick reda på denna info om en skolflytt 6 veckor innan barn och bildningsnämn-

den skulle ta beslut i frågan om besparingar. Dessutom fick föräldrarna till barn i 

förskolan ingen information alls vilken kan vara högst relevant då även dessa 

individer blir drabbade. Med andra ord så har föräldrar och lärarna inte fått en 

ärlig chans med en dialog och få göra sina röster hörda kring detta beslut och hur 

det kommer påverkaeleverna, lärarna, pedagogerna, bygden och Strömsholmsom-

rådet. Lärarna vittnar om att många barn känner stress och är oroliga, samtidigt 

som ingen vet bakgrunden till detta beslut. Strömsholms skola har haft elever där 

alla fått godkända betyg. Dvs 100%. Det är avsevärt mycket bättre än andra 

skolor i kommunen. Strömsholms skola är en pärla bland elever, lärare och för-

äldrar, och har varit så under en längre tid där kommunen faktiskt ska vara stolta 

över att ha en skola som verkligen fungerar, så är det beklämmande att se för-

slaget som gör att Strömsholms skola delas och monteras ned.   

 

Därav ställs följande frågor till företrädare för majoritetsstyret och till ordf för 

barn och bildningsnämnden i Hallstahammars kommun:  

• Varför har kommunen inkl majoritetens företrädare inte kommit ut tidi-

gare och informerat om besparingsförslaget med en skolflytt av mellan-

stadiet till elever, föräldrar och lärare?  

• Hur garanterar ni samma kvalitet, trygghet och personligt bemötande i 

undervisningen och på skolområdet, för de elever som nu med detta för-

slag ska flytta från Strömsholm till Tunboskolan? 

• Varför ska mellanstadiet i Strömsholms skola drabbas, finns ingen annan 

möjlighet med besparingar än att påverka mellanstadiets elever på den 

skolan som verkar fungera bäst i kommunen? Ser man bara till kvantitet 

och inte kvalitet? 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

Forts KF § 152 

 

• Hur kommer processen se ut framåt, om denna flytt INTE blir av, respek-

tive BLIR av?” 

 

Sedan kommunfullmäktige beslutat att interpellationen får framställas föreslås att 

interpellationen får tas upp för besvarande vid kommunfullmäktiges nästa sam-

manträde. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att interpellationen skall tas upp för besvarande vid kommunfullmäktiges nästa 

sammanträde. 

 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 153 

 

Anmälan av interpellation av Anna Gunst Bäckman (C) och Anders 

Johannesson (C) angående föreningslokaler i Folkets Hus    Dnr 368/23 

 

Anna Gunstad Bäckman (C) och Anders Johanesson (C) anför i en interpellation 

” Shadowplayers är en spelförening som arbetar med olika former av spel så som 

Brädspel, Rollspel Figurspel, digitala spel (Datorspel) och kortspel. Dessa olika 

former erbjuder skapande, problemlösning, agerande i olika roller. Man anordnar 

också LAN-träffar där en stor mängd personer kopplar upp sina datorer vid 

gemensamma träffar. Föreningen har 92 medlemmar som är i skolåldern. 105 

totalt som är 25 år eller yngre. Som ett alternativ till idrottsverksamhet, engagerar 

föreningen personer som inte alltid inte har idrottsintresset eller kanske förmågan 

för idrott. Personer som inte har någon hemvist i andra föreningar, får hos 

Shadowplayers en plattform, där personer och ungdomar kan känna sig trygga, 

respekterade och sedda. Föreningen bidrar här på ett socialt plan genom att stärka 

ungdomar rent socialt och som individer. I samband med att Folkets park ska 

läggas ned behöver Shadowplayers, som idag hyr lokaler i Folkets hus, hitta nya 

lokaler. Folkets Park är som många vet kommunägt. Föreningen söker nu nya 

lokaler och har noggrant gått igenom möjliga lokaler i Hallstahammar man har 

tittat på både lokaler som ägs av kommunen och hos privata hyresvärdar.   
 
Att hyra en lokal från en privat hyresvärd blir betydligt dyrare, efter bidrag från 

kommunen, än att hyra loka av kommunen. Kommunen har, via tekniska nämn-

den, meddelat att man inte har passande lokaler att erbjuda Shadowplayers. Det 

stöd som Shadowplayers får i genomsnitt det lägsta som en förening får i kom-

munen om man beräknar per föreningsmedlem. Vad vi förstår så tar förenings-

stödet inte hänsyn till antalet medlemmar, utan ofta hur stora kostnader själva 

föreningen har i form av ex lokaler och fastigheter, vilket i sig är rimligt. Men ett 

föreningsstöd skulle också kunna även ta hänsyn till antalet medlemmar i före-

ningen. 

 

Shadowplayers har hittat en eller två lokaler som skulle kunna passa, hos privata 

hyresvärdar. Problemet är kostnaden som skulle dränera föreningen på kapital 

och de kan inte långsiktigt fortsätta sin verksamhet med denna lösning. Före-

ningen Shadowplayers fyller en viktig funktion i Hallstahammar och erbjuder en 

alternativ men kreativ verksamhet vid sidan idrott. De gör stor nytta genom att 

stötta individer som kanske inte passar in i andra verksamheter och genom att ge 

dem en plattform. Kommunen genomför en lokalutredning som innebär en över-

syn hur kommunens lokalers skick är och hur dessa kan användas. Shadow-

players har genom politiska företrädare fått information om denna utredning, men 

oavsett vad denna lokalutredning kommer fram till, så saknas fortfarande själva 

lokalen utifrån deras behov då en inventering av kommunens lokaler är gjort oav-

sett skick. 

 

 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

Forts KF § 153 

 

Med anledning av detta: 

 

- Hur säkerställer Hallstahammars kommun genom Kultur och fritidsnämnden, 

att föreningen Shadowplayers kan fortsätta sin verksamhet och gärning efter att 

Folkets park och Folkets hus har lagts ner? 

 

- Tänker majoritetspartierna och ordf. för Kultur och Fritid arbeta för att 

Shadowplayers ska kunna leva kvar i Hallstahammars tätort och hur kommer 

detta arbete se ut? 

 

- Ser majoritetspartierna och ordf. för Kultur och Fritid någon problematik med 

beräkningen av föreningsstöd, OM man inte tar hänsyn till antalet medlemmar?” 

 

Sedan kommunfullmäktige beslutat att interpellationen får framställas föreslås att 

interpellationen får tas upp för besvarande vid kommunfullmäktiges nästa sam-

manträde. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att interpellationen skall tas upp för besvarande vid kommunfullmäktiges nästa 

sammanträde. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 154 

 

Anmälan av interpellation av Anna Gunstad Bäckman (C) Anders 

Johannesson (C) angående införande av angiverilagen    Dnr 369/23 

 

Anna Gunstad Bäckman (C) och Anders Johannesson (C) anför i en interpella-

tion: ”De så kallade Tidöpartierna kommer att gå vidare i utredningen om att in-

föra en angiverilag. Alltså att personer inom offentlig förvaltning skola, vård och 

omsorg kommer ha en skyldighet att ange papperslösa personer som söker hjälp. 

Varje dag kan vi nu läsa i media om protester mot detta. Protesterna mot att det 

på regeringsnivå (på initiativ av stödpartiet SD) läggs fram som ett utrednings-

uppdrag är många och från många håll. Vad vi har förstått har 12 av 21 regioner 

uppmanat regeringen att inte gå vidare med förslaget. En majoritet inom sjuk-

vårdsdelegationen hos Sveriges Kommuner och Regioner, tar ställning mot en 

angiverilag och håller på att utarbeta en skrivelse till regeringen. Sveriges Lärare, 

Röda Korset, Sveriges Psykologiförbund, Sveriges Läkarförbund och Sveriges 

Skolledare. Listan på organisationer som protesterar är väldigt lång. Man ber 

regeringen att respektera alla människors rätt till hälsa och en trygg vård. Man 

ber regeringen att respektera barnkonventionen som ju faktiskt är lag i vårt land.  

 

Med anledning av denna, av Tidöpartierna, föreslagna utredning angående ett in-

förande av en angiverilag ställer vi i Centerpartiet följande frågor till företrädare 

för majoritetsstyret i Hallstahammars kommun:  

 

Vilken ställning tar ni i denna fråga?  

 

Är ni villiga till att Hallstahammars kommun liksom så många andra organisa-

tioner kraftigt ska ta avstånd från detta och tillskriva regeringen att inte går 

vidare?” 

 

Anförande hålls av Hans Strandlund (M). 

 

Sedan kommunfullmäktige beslutat att interpellationen får framställas föreslås att 

interpellationen får tas upp för besvarande vid kommunfullmäktiges nästa sam-

manträde. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att interpellationen skall tas upp för besvarande vid kommunfullmäktiges nästa 

sammanträde. 
 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 155 

 

Anmälan av motion av Bertil Bredin (M) angående kameraövervakning i 

Kulturhuset    Dnr 375/23 

 

Bertil Bredin (M) anför i en motion ”Beslut har tagits om ändrade öppettider för 

biblioteket som innebär att tiden med bemanning minskas samtidigt som tillträde 

möjliggörs under viss obemannad tid med hjälp av individuella nyckeltaggar. 

Entrén till biblioteket är samtidigt entré till konsthallen. Denna ska vara tillgäng-

lig för allmänheten i största möjliga utsträckning. Under de tiderna då biblioteket 

är öppet men obemannat är tanken att tillträde till konsthallen ska ske genom in-

gång 2 som då ska vara olåst. Givetvis medför detta en risk att den öppna entrén 

leder till skadegörelse och aktiviteter som inte är önskvärda i lokalerna. Vi anser 

därför att entrén och hallen utanför konsthallen ska övervakas med kameror. Den 

inskränkning av den personliga integriteten som detta medför uppvägs med råge 

av de fördelar som kamerorna ger. 

- Minskad risk för skadegörelse 

- Ökad trygghet för besökare 

- Möjlighet att utöka öppettiderna 

-  

Vi yrkar på att: 

 

Övervakningskameror installeras i kulturhusets entré 2 samt i hallen utanför 

konsthallen.” 

 

Sedan kommunfullmäktige beslutar att motionen får framställas föreslås att 

motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att remittera motionen till kommunstyrelsen för beredning. 

 

 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 156 

 

Anmälan av motion av Håkan Freijd (M) och Hans Strandlund (M) 

angående utredning av nytt trygghetsboende i Hallstahammar    Dnr 377/23 

 

Håkan Freijd (M) och Hans Strandlund (M) anför i en motion ”Medborgarna i 

Hallstahammar blir äldre och sammantaget kommer vi år 2025-2027 att ha en 

mycket stor andel medborgare över 80 år. Sedan några år tillbaka arbetar Äldre-

nämnden med en omfattande förebyggande verksamhet för att våra årsrika skall 

ha möjlighet att vara aktiva. Vi har också möjlighet att erbjuda trygghetsboende 

(Hästhoven, Myran) för personer med frekvent behov av hemtjänstinsatser. För 

personer med omfattande vårdbehov kan en plats på särskilt boende (SÄBO) 

vara aktuellt under en begränsad tid. Platserna på kommunens SÄBO finns till-

gängliga på Äppelparken, Lövåsen och Strandgården. Reservplatser har också 

tillskapats på Kristallen  

(fd sjukhemmet i Hallstahammar). En SÄBO-plats kostar runt 1 miljon/år. 

 

Utifrån mänskliga och ekonomiska skäl behöver antalet tillgängliga lägenheter i 

trygghetsboende utökas kraftigt. Intresset för boende i Myran i Kolbäck visar på 

en stark efterfrågan. Trygghetsboendet möjliggör fortsatt boende tillsammans 

med make/maka. Tillgången till hemtjänst underlättas med en hemtjänstgrupp i 

närheten. 

 

Mot bakgrund av det ovanstående vill vi  

 

att kommunstyrelsen uppdrar till styrelsen för AB Hallstahem att utreda intresset 

och förutsättningarna för att tillskapa ett trygghetsboende i Hallstahammars tätort 

 

att styrelsen för AB Hallstahem redovisar detta för kommunstyrelsen senast i juni 

2024.” 

 

Sedan kommunfullmäktige beslutar att motionen får framställas föreslås att 

motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att remittera motionen till kommunstyrelsen för beredning. 

 

 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 157 

 

Anmälan av motion av Hans Strandlund (M) angående kompetensförsörj-

ning    Dnr 377/23 

 

Hans Strandlund (M) anför i en motion ”Tre av tio rekryteringar misslyckas i 

Sverige idag. Kompetensbrist är ett av de allra största problemen som företagen 

möter och vissa företag tvingas till och med tacka nej till uppdrag på grund av 

svårigheten att hitta personal som kan göra jobbet. Kompetensbristen är särskilt 

allvarlig inom de utbildningar kommunen ansvarar för och därför kan förbättra. 

Framför allt är det svårt att rekrytera personer med gymnasial yrkesutbildning. 

Behovet är stort att fler att få gå ett yrkesprogram – på gymnasiet eller på kom-

vux – och säkerställa att utbildningarnas dimensionering och innehåll motsvarar 

marknadens behov. Arbetet med att öka intresset för yrkesutbildningar behöver 

påbörjas tidigt i skolan och ske i samverkan med det lokala näringslivet. Arbets-

marknaden är regional. Inom många utbildningsinriktningar ett smalt men viktigt 

behov av kompetens, som bäst möts genom regional samverkan kring utbild-

ningsutbudet. 

 

Utöver insatser för att förbättra kompetensförsörjningen av medarbetare till före-

tagen behövs även tidiga insatser för att förbereda fler för en framtida roll som 

företagare. Engagemanget för Ung Företagsamhet behöver därför vara starkt. 

 

Mot bakgrund av detta yrkar vi 

att göra en översyn av studie- och yrkesvägledningen och arbetsmarknadsverk-

samheten i grundskolan. Översynen ska säkerställa att vägledningens uppdrag 

strävar mot en effektivare kompetensförsörjning och att verksamheten är dimen-

sionerad för att möta det framtida behovet. Verksamheten ska bedrivas i nära 

samverkan med näringslivet. 

 

att införa en resultatbaserad ersättning till utbildningsanordnare inom vuxenut-

bildningen. 

 

att utforma ett arbetssätt inom den kommunal vuxenutbildningen för att med 

korta ledtider kunna möta kompetensbehov från det lokala näringslivet. 

 

att utveckla former för stärkt lokal och regional samverkan med branscherna 

kring yrkesutbildningarnas innehåll för att elevernas kompetens bättre ska matcha 

näringslivets behov.” 

 

Sedan kommunfullmäktige beslutar att motionen får framställas föreslås att 

motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att remittera motionen till kommunstyrelsen för beredning. 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 158 

 

Fråga av Hans Strandlund (M) gällande järnvägsstation vid Finnslätten, 

Västerås     Dnr 383/23 

 

Hans Strandlund (M) ställer vid sittande sammanträde följande fråga till kom-

munstyrelsens ordförande. 

 

Enligt uppgift har Västerås kommun inkommit med en förfrågan till Hallsta-

hammars kommun om medfinansiering av byggandet av järnvägsstation på Finn-

slätten. Är det Hallstahammars kommuns avsikt att betala 10 mkr för en järn-

vägsstation i Västerås kommun? 

 

Kommunstyrelsens ordförande Catarina Pettersson (S) anför i sitt svar att frågan 

kommer att tas upp för diskussion på kommunstyrelsens sammanträde i 

november. 

 

 

 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 159 

 

Val till uppdrag inom Stiftelsen Ekomuseum Bergslagen 2023-2026    

Dnr 5/23 

 

Kommunfullmäktige beslutade den 29 maj 2023 § 57 om övriga val inom stiftel-

sen. Valet som valberedare lämnades vakant. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att som valberedare inom Stiftelsen Ekomuseum Bergslagen 2023-2026 utse 

Rolf Korsbäck (S). 

 

 

 

________ 
Exp till:  Ekomuseum Bergslagen 

 Rolf Korsbäck 

 Löneenheten 

 Nämndkansliet 

 

 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 160 

 

Fyllnadsval av suppleant i AB Hallstahem    Dnr 5/23 

 

Kommunfullmäktige beslutade vid sitt sammanträde den 25 september 2023 att 

valet ska tas upp på dagens sammanträde. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att som suppleant i AB Hallstahem t o m ordinarie årsstämma 2024 efter 

Christina Aspenryd (S) utse Aliki Karlsson (S). 

 

 

 

________ 
Exp till:  AB Hallstahem 

 Aliki Karlsson 

 Nämndkansliet 

 Löneenheten 

 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 161 

 

Fyllnadsval av ersättare i social- och arbetsmarknadsnämnden t o m den 31 

oktober 2026    Dnr 5/23 

 

Kommunfullmäktige beslutade vid sitt sammanträde den 25 september 2023 att 

valet ska tas upp på dagens sammanträde. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att som ersättare i social- och arbetsmarknadsnämnden t o m den 31 oktober 

2026 efter Christina Aspenryd (S) utse Ulla-Britt Fors (S). 

 

 

 
_________ 

Exp till:  Nämndkansliet 

  Social- och arbetsmarknadsnämnden  

 Löneenheten 

 Ulla-Britt Fors 

 

 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 162 

 

Fyllnadsval av ersättare i barn- och utbildningsnämnden t o m den 31 okto-

ber 2026    Dnr 5/23 

 

Kommunfullmäktige beslutad vid sitt sammanträde den 25 september 2023 att 

entlediga Natalie Umell (S) från uppdraget som ersättare i barn- och utbild-

ningsnämnden. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att valet som ersättare i barn- och utbildningsnämnden t o m den 31 oktober 2026 

efter Natalie Umell (S) lämnas vakant. 

 

 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 163 

 

Fyllnadsval av ersättare i valberedningen t o m den 14 oktober 2026  

Dnr 5/23 
 

Kommunfullmäktige beslutad vid sitt sammanträde den 25 september 2023 att 

entlediga Natalie Umell (S) från uppdraget som ersättare i valberedningen. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att som ersättare i valberedningen t o m den 14 oktober 2026 efter Natalie Umell 

(S) utse Örjan Andersson (S). 

 

 

 
_____ 

Exp till: Örjan Andersson 

 Nämndkansliet 

 Löneenheten 

 Valberedningen 
 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 164 

 

Val av nämndemän 2024-2027   Dnr 5/23 

 

Västmanlands Tingsrätt har anmält att Hallstahammars kommun ska förrätta val 

av elva nämndemän för en tid av fyra år fr o m 2024. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att som nämnden 2024-2027 utse  

 

Claes Aspenryd 

Roger Pistol 

Thure Andersen  

Mats Åkerblom 

Kenth Erngren 

Barbara Kabacinski Hallström 

Hamida Hanou 

Mikael Ovesson 

Jouni Ståhlhane 

Erik Mark 

Carolyn Karlsson 

 

 
_____ 

Exp till: Samtliga valda 

 Nämndkansliet 

 Löneenheten 

 Västmanlands Tingsrätt  



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 165 

 

Entledigande av ersättare i kommunfullmäktige     Dnr 5/23 

 

Christer Hansson (V) anhåller om att få bli entlediga från sitt uppdrag som ersät-

tare i kommunfullmäktige. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att entlediga Christer Hansson (V) från uppdraget som ersättare i kommunfull-

mäktige, samt 

 

att hemställa hos länsstyrelsen om ny räkning efter Christer Hansson (V). 

 

 

 
_____ 

Exp till: Äldrenämnden 

 Nämndkansliet 

 Löneenheten 

 

 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 166 

 

Fyllnadsval av ledamot samt 1:e vice ordförande i äldrenämnden t o m den 

31 oktober 2026    Dnr 5/23 

 

Christer Hansson (V) anhåller om att få bli entledigad från sitt uppdrag som 

ledamot tillika 1:e vice ordförande i äldrenämnden. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att entlediga Christer Hansson (V) från uppdraget som ledamot tillika 1:e vice 

ordförande i äldrenämnden, samt 

 

att valet som ledamot tillika 1:e vice ordförande i äldrenämnden t o m den 31 

oktober efter Christer Hansson (V) lämnas vakant. 

 

 

 
_____ 

Exp till: Äldrenämnden 

 Nämndkansliet 

 Löneenheten 

 

 

 

 

 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 167 

 

Fyllnadsval av ersättare i kultur- och fritidsnämnden t o m 31 oktober 2026   

Dnr 5/23 

 

Inger Emterby Thuresson (KD) anhåller om att få bli entledigad från sitt uppdrag 

som ersättare i kultur- och fritidsnämnden. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att entlediga Inger Emterby Thuresson (KD) från uppdraget som ersättare i 

kultur- och fritidsnämnden, samt 

 

att som ersättare i kultur- och fritidsnämnden t o m den 31 oktober 2026 efter 

Inger Emterby Thuresson (KD) utse Eva Nyman (KD). 

 

 

 
_____ 

Exp till: Samtliga valda 

 Nämndkansliet 

 Löneenheten 

  

 

 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 168 

 

Fyllnadsval av ersättare i äldrenämnden t o m den 31 oktober 2026     

Dnr 5/23 

 

Hanna Hesselbäck (V) anhåller om att få bli entledigad från sitt uppdrag som 

ersättare i äldrenämnden. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att entlediga Hanna Hesselbäck (V) från uppdraget som ersättare i äldrenämnden, 

samt 

 

att valet som ersättare i äldrenämnden t o m den 31 oktober 2026 efter Hanna 

Hesselbäck (V) lämnas vakant 

 

 
_____ 

Exp till: Äldrenämnden 

 Nämndkansliet 

 Löneenheten 

 Hanna Hesselbäck  

 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 169 

 

Entledigande av ersättare i kommunfullmäktige     Dnr 5/23 

 

Kjeld Sörensen (SD) anhåller om att få bli entlediga från sitt uppdrag som ersät-

tare i kommunfullmäktige. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att entlediga Kjeld Sörensen (SD) från uppdraget som ersättare i kommunfull-

mäktige, samt 

 

att hemställa hos länsstyrelsen om ny räkning efter Kjeld Sörensen (SD). 

 

 

 
_____ 

Exp till: Kjeld Sörensen 

 Nämndkansliet 

 Löneenheten 

 Länsstyrelsen 
 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 170 

 

Fyllnadsval av ersättare i Samordningsförbundet Västmanland 2024-2026 

Dnr 5/23 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att som ersättare i Samordningsförbundet Västmanland 2024-2026 utse Rolf 

Korsbäck (S). 

 

 

 
_____ 

Exp till: Rolf Korsbäck 

 Nämndkansliet 

 Löneenheten 

 Samordningsförbundet Västmanland 
 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-10-30 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 171 

 

 

Kommunfullmäktiges sammanträde i november och december 

 

Kommunfullmäktige beslutar  

 

att kommunfullmäktiges sammanträde den 27 november 2023 ställs in, samt  

 

att kommunfullmäktiges sammanträde den 14 december 2023 börjar klockan 

15.00. 

 

 

 


